
Stærhøj er ikke tabt
Når man læser Carsten Tolbøls artikel i MF d. 26. feb. får man det indtryk, at sagen omkring 
indvinding af moler i Stærhøj er afgjort. Det er den ingenlunde. Lige nu behandler Region 
Nordjylland de 49 indsigelser, der indkom i forbindelse med høringsfasen i sommeren 2014, og de 
har pt ikke noget bud på, hvornår denne behandling vil være afsluttet. Hvad de derimod kan sige 
noget om, er, at der vil blive lyttet til de synspunkter, som Foreningen til bevarelse af Mosebjerg og 
Stærhøj har i sagen. Ligesom Damolin, som er den virksomhed, der har søgt om gravetilladelse, 
også vil få mulighed for at komme til orde. Så nej – sagen er bestemt ikke afsluttet. Den er blot på 
vej ind i en ny fase.  


